

THE DERBY FOOD 4 THOUGHT ALLIANCE	ديربي فود لتحالف الفكر
Think food Think support Think change	فكر في الطعام فكر في الدعم فكر في التغيير
The Derby Food 4 Thought Alliance supports people in Derby who are experiencing food poverty, through food provision, signposting, education and advice.	يدعم ديربي فود لتحالف الفكر الأشخاص الذين يعانون من الفقر الغذائي في مدينة ديربي، من خلال توفير الغذاء ووضع علامات إرشادية وتوفير التعليم وتقديم المشورة.
Need support? If you need assistance call 01332 640000 option 5 - we can provide you with a range of support including an emergency food package.	هل تحتاج إلى دعم؟ في حالة احتياجك إلى المساعدة، يرجى الاتصال على رقم 01332 640000 - الخيار 5 - فيمكننا إمدادكم بمجموعة من الدعم تشمل عيوات غذائية طارئة.
Want to donate? We rely on donations of food and money from businesses and individuals. To donate email: irina.shaw@communityactionderby.org.uk	هل تريد التبرع؟ نعتد على التبرعات من الأغذية والأموال المقدمة من الشركات التجارية والأفراد. للتبرع، يرجى مراسلتنا على البريد الإلكتروني irina.shaw@communityactionderby.org.uk
Interested in volunteering? We're always looking for volunteers to help with all kinds of tasks. For more information email: irina.shaw@communityactionderby.org.uk	هل أنت مهتم بالتطوع؟ نحن دائمًا نبحث عن متطوعين للمساعدة في جميع أنواع المهام. لمزيد من المعلومات، يرجى مراسلتنا على البريد الإلكتروني irina.shaw@communityactionderby.org.uk
The Derby Food 4 Thought Alliance is supported by Community Action Derby and proud to be part of The Derby Community Hub - a multi sector partnership that includes Derby City Council.	يحظى ديربي فود لتحالف الفكر بالدعم من منظمة ديربي للعمل المجتمعي وتفتخر بأنها جزء من مركز ديربي المجتمعي - وهي شراكة متعددة القطاعات تشمل مجلس مدينة ديربي.
@DerbyFood4TA @DF4TA @DF4TA Community Action	@DerbyFood4TA @DF4TA @DF4TA Community Action